
i;

Ved første øyekast, svært fristende, ikke sant? Men bilder kan lyge litt, av og til. Vær og minusgrader
var i godlune og med lange, seige tak dro vi avgårde til fjells, trodde vi. Snart skulle det vise seg
å bli en strevsom skitur og det ble ofte godt med en kvil over stavene. Selv Max gikk trøtt i dette snø
eventyret. Etter noen timer måtte vi bare bøye oss for den kjente fjeliregel: Det er ingen skam å snu.



2 Bygdeblad for Malvik

Kvinnenes
internasjonale bonnedag.
Fredag 2. mars kl. 19 i Hommel
vik kirke. Alle er hjertelig vel
kommen.

Hommelvik Menighetsråd.

Thomas Dahie
til minne

Thomas Martin Dahle har falt fra,
bare 63 år gammel. Familie, venner
og arbeidskamerater vil sårt savne
ham.

Det var i Hommelvik han levde
barndoms- og ungdomsårene, og alt
i guttedagene kom han med i idretts
miljøet, og han ble aktiv i flere
grener.

Som gutter knyttet vi vennskap
som konkurrenter i hoppbakken,
men det ble så vi skilte lag for
mange år da jeg bosatte meg et
annet sted. Jeg fulgte med i sports
resultatene og så at Thomas stadig
var å finne på resultatlistene for ski
og sykkel.

Så ved et tilfelle kom vi i samme
avdeling under krigen, i 1. Riks
politikompani, Johannesberg, Sve
rige. Vi ble satt i treningsleir og
skole for å dyktiggjØre oss for opp
gaver som ville komme. Det siste
hardkjØret ble en skitreningsleir i
Dalarne. Hver uke var det lang
rennskonkurranse på forskjellige
distanser. Den siste og avgjørende
var 50 km, som Thomas vant suve
rent, og med det ble han utnevnt til
avdelingens beste skiløper.

Den 12. januar 1945 landet han
med sin avdeling på Høybuktmoen
utenfor Kirkenes. Det ble straks
satt opp skipatruljer, som ble sendt
ut i forskjellige oppdrag. Under
slike harde klimatiske forhold fikk
Thomas vist hvilket mannfolk han
virkelig var. Alltid var han villig til
å gå inn der det var vanskeligst, og
med det gode humøret og den bein
harde viljen var han mange ganger
den som greide å snu motlØsheten
til optimisme og framgang.

Etter krigen kom vi til å bo i nær
heten av hverandre, og våre felles
interesser på mange områder gjorde

at vi var mye sammen på skiturer i
skog og fjell, på jakt og fiske. Det
ble mange hyggelige stunder på
hytta, ved bålet eller under en
lurvegran for å sove noen timer.
Det skortet aldri på gode historier,
og latteren skrallet.

Det er som friskusen og kame
raten med det varme hjertet en all
tid vil huske Thomas.

Fred med hans minne.

Hjertelig takk
for all oppmerksomhet og deltakelse
ved min kjære far, svigerfar og vår
morfar, Lorentz I. Øwres bortgang.

Grethe og Peder Sandvik.
Barna.

Vi takker
for blomster som vi fikk fra Hom
melvik Sykepleieforening til jul.

Astrid og Arne Grande.

Malvik Arbeiderlag 50 år.
Malvik Arbeiderlag har holdt års

møte. Foruten de vanlige årsmØte-
saker ble arbeidet i jubileumsåret
viet oppmerksomhet. Laget er i år
50 år og vil arrangere jubileumsfest
til høsten og arbeide med spesielle
oppgaver for å markere jubiléet.

Foruten deltakelse i valget vil
laget satse på økt medlemsverving
og det vil også bli forsøkt reorgani
sert et arbeiderungdomslag.

Til styre ijubileumsåret ble valgt
Arne J. Hammer, formann, Sverre
Kristiansen, nestformann, Jan H.
Stokdahl, sekretær, Arne SjØtrø,
kasserer og Dag Haug, styremed
lem.

Takk
for oppmerksomheten i anledning
min 80-årsdag.

Gudrun Lundberg.

Vi etterlyser
skjørt og skaut som tilhører skole
koret på Vikhamar. Vær vennlig å
levere disse effekter snarest til
Marit G. Engan ved Vikhamar
skole eller til undertegnede.

For skolekoret
Brit Ragna Renanger.

N.K.

Varaordforer Iver Hoiby
er av Malvik Arbeiderpartis nomi
nasjonsnemnd innstilt som ordfører-
kandidat ved kommunevalget til
høsten.

Malvik Hagelags
møte 14/3 i Motellet, Vikhamar,
flyttes til onsdag 21/3 samme sted.

Styret.

Gave til Josåsen.
På et medlemsmøte i Jern &

Metall, avd. 28 Hommelvik, bevil
get medlemmene kr. 875,— til JØs
asen Landsby i Mostadmark. Pen
gene skal brukes til innkjøp av en
sykkel.

Byggetomter.
I forbindelse med kommunal søk

nad om låneopptak i Husbanken på
kr. 700.000,- til videre utlån til
reduksjon av egenkapital for ny
bygg og overtakelse av eldre stats
finansierte boliger har Malvik
Tomteselskap oversendt oppgave
over antatte byggeklare bygge-
tomter i kommunen i 1979 som for
deler seg slik:

Vikhammeråsen Sør: 60 boliger.
Naustan og Nøstbergområdet:

10 boliger.
Stibakken Nord: 20 boliger.
Sneishaugan: 5 boliger.
•Spredt bebyggelse: 25 boliger.
Tilsammen: 120 boliger.

Fri sp~iHe Kald vinter.
Vi har hatten kald vinter, kaldere

enn på lenge. 1januar var det jamnt
20 kuldegraader i lange tider, og
lørdag 27. januar var det 24 grader
hos oss, andre steder både 25 og 26
grader, og i Mostadmark 29 grader.

I denne kalde tida, med lite snØ,
frØs mange vassledninger og kom
munearbeiderne hadde mye arbeid
med opptining av ledningene. I
mange kjellere frØs også potetene,
og det fortelles at mange har spist
søte poteter.

Så fikk vi snø i store mengder.
Eirik Ryan Deretter igjen en kuldeperiode i

februar. På nytt ble det 25—26
minusgrader, og fra Mostadmark
kom det melding om ny årsrekord
med hele 37 grader, som ble målt
ved Brubakken 7. februar. Nå er å
hape at vi har fatt nok av store snø
mengder og mange kuldegrader når
vi nå går mot lysere tider.
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Redaktører for bladet:
EGIL 0. SVINGEN, 7550 Hommelvik— Telefon 78250

KRISTIAJsJ NYGAARDS VOLD, 7550 Hommelvik — Telefon 78352

Bestilling av abonnemeni til utenbygds- og utenlandsboende sendes
Malvik kommunekasse, 7550 Hommelvik, hvor også kontingenten,
kr. 30,- pr. år, innbetales forskuddsvis.

Formann i bladstyret:
JOHAN FJESETH, 7550 Hommelvik.

Trykk: J. Christiansens Boktrykkeri, 7000 Trondheim - T~f 26 960
— - — - - ~

I skog og mark

For 10—15 ar tilbake gjorde trimkomitéen i ungdoms- og idretts
utvalget et meget godt arbeid med å varde skogsstier og male
og oppsette vegvisere og lØypeskilt rundt om i skog og mark.
Det var et utmerket tiltak som mange har satt stor pris på. Skil
tene viser hvor en skal gå for å komme til sitt bestemmelsessted.
De som er kjent fra fØr behØver ikke slike skilt, men det ~r vel
ingen som er kjent over alt. De fleste skal heller ikke rote seg
langt bort fra sine vante stier og lØyper fØr det begynner a bli
litt uklart i terrenget med retninger en skal gå. Dette gjelder
sommer som vinter.
Mest bruk for skiltene er det kanskje om vinteren med skilØyper
på kryss og tvers, og det som na er aktuelt er vedlikeholdet av
disse skiltene. Flere skilt er nå i dårlig stand etter så lang tid,
og en del er blitt borte for godt. Litt fornyelse er nØdvendig, og
det bØr være noe å tenke på for ungdoms- og idrettsutvalget.
Det er også en annen ting som mange er interessert i. Vi har
i utkantstrØkene i kommunen mange voller og fraflyttede bo-
plasser. På våre turer i skog og mark finner vi slike steder som
er blitt fraflytta for mange år tilbake. Med disse stedene er det
som med ferdsel ellers i skog og mark, er en kjent behØver en
ikke vegvisere eller skilt. Men det er mange som verken kjenner
stedsnavnene eller har noe kjennskap til grasvollene med rester
av grunnmurer etter tidligere boplasser som de kommer over når
de om sommeren ferdes i skogen.
Vi har nå bygdeboka som er til god hjelp for å få kjennskap til
disse tidligere boplassene. Men i tillegg til bygdeboka burde det
vært oppsatt skilt på disse nedlagte boplassene, med opplys
finger om navn, årstall når plassen ble ,ydda og når den ble fra
flytta. Det blir minnesmerker av kulturhistorisk verdi. Opplys
ningene finnes i bygdeboka, og dette burde også være noe a
tenke på for kulturstyret. Det fØlger litt arbeid med slike ting,
men det finnes sikkert folk som er interessert og som vil være
behjelpelig med arbeidet.
Når det så gjelder skogeierne som eier de gamle vollene og de
fraflyttede boplasser, skulle en tro at de ikke har noe imot et
slikt tiltak.

K.N.

Fra adininistrasjons
utvalget:
— Hjemmesykepleierne
Jorun Sveian og Astrid Viken er
innvilget 6 ukers permisjon for å
delta i et hjemmehjelpkurs som
arrangeres i samråd med fylkes
arbeidskontoret.
— Kontorassistent Birgit Kliokker
haug ved kommunekassen er inn
vilget 8 måneder permisjon i sin
stilling.

— Sekretær Regine H. Hagen ved
formannskapskontoret/kommune
kassen er bitt påmeldt til å delta i et
kveldskurs i Trondheim om perso
naladministmsjon.
— Som assistent i helstiling ved
Malvik Sykehjem er tilsatt Ingeborg
HØiby.

— Som vikar i husmorvikarstilling
er tilsatt IngebjØrg Haarstadlien,
Selbu, fram til 1.3.1980. Det var
bare I søker.

— Som sosialkurator i nyopprettet
stilling ved sosialkontoret er tilsatt
Odd Bratland, BodØ. Det var 3
søkere. _____________

Motevirksomhet i 1978.
Kommunestyret holdt i 1978 10
møter og behandlet 170 saker.
Formannskapet 36 møter og be
handlet 492 saker.
Administrasjonsutvalget 17 møter
og behandlet 257 saker.
Bygningsrådet 19 møter og behand
let 379 saker.
Teknisk utvalg 14 møter og behand
let 122 saker.
Skolestyret 10 møter og behandlet
123 saker.
Jordstyret 7 møter og behandlet 93
saker.
Sosialstyret 20 møter og behandlet
372 saker.

Boligbyggingen i kommunen.
Pr. 1.1.1978 var det i kommunen

i arbeid 53 boligbygg med 73 leilig
heter mot 82 bygg og 121 leiligheter
1.1.1977.

I løpet av 1978 ble det satt i gang
64 nye bygg med 79 leiligheter mot
59 bygg og 82 leiligheter i 1977.

Det ble i 1978 tatt i bruk 65 bygg
med 85 leiligheter mot 88 bygg og
130 leiligheter i 1977.
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Det gamle bildet
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På vårt fotografi som vi benytter denne gang står skrevet: Panorama av Hommelvik.
Bildet er tatt forsommeren 1915 og mye er forandret siden den tida. Vi ser den tyske hjelpekrysseren
«Berlin» ute på sjøen. Da den første verdenskrigen bort ut høsten 1914 snek «Berlin» seg forbi
Agdenes og inn Trondheimsfjorden hvor den ble internert i Hommelvik med sine 450 manns beset
ning. Båten var en tidligere passasjerbåt på sine 17.300 tonn. Den var blitt armert og ble brukt som
mineutlegger da krigen brøt ut.
På bildet ser vi ellers de åpne Markagjerdene der ungdomsskolebygget nå er oppført, og videre tre
lasttomta på øya som nå er blitt idrettsplass. Midt på bildet, men lengst til venstre ser vi Mogjerdet.
Folkets Hus var ennå ikke oppført, men byggearbeidet kom i gang denne sommeren og husetsto
ferdig seinhøstes 1915. ldrettsplass på det tilstøtende område ble opparbeidet i 1925.
Vi kan også så vidt skimte de to fabrikkpipene, Nygårdspipa og Brukespipa.
Bildet er tatt fra nedre del av Nessbakkberget.

Fra formannskapet:
Barneårskomité.

I forbindelse med at F.N.’s gene
ralforsamling har vedtatt at 1979
skal være Internasjonalt Barneår
har formannskapet etter forslag fra
barnevernsnemnda vedtatt at denne
nemnda skal fungere som bame
vernskomité i kommunen i det
internasjonale barneåret.

2 medlemmer av barneverns
nemnda skal delta i en informa
sjonskonferanse for de kommunale
barneårsutvalg i Sør-Trøndelag på
Oppdal i tida 7.—9. mars.

Arbeidervernnemnder.
Fra Statens arbeidstilsyn, 10. di

strikt, Nord- og Sør-Trøndelag, har
formannskapet fått søknad om mid
ler til dekning av utgifter i forbin
delse med informasjonsmøter for
medlemmene i kommunens arbei
dervernnemnd.

Søknaden ble innvilget for dek
ning av alle utgifter.

Statstilskott til utbedring
av eldre boliger 1979.
Ordningen omfatter også boliger
på landbrukseiendommer.

Hvert år blir kommunen tildelt et
beløp fra staten som skal brukes til
utbedring av boliger for eldre, ufØre
m.v.

Tilskottet skal brukes til utbed
ring, herunder modernisering, med
særlig vekt på sanitæranlegg, iso
lenng og vedlikehold av eldre bolig
som søkeren eier og selv bruker. I
spesielle tilfeller kan det også gis
tilskott til utbedring av boliger som
bebos av eldre, men som eies av
andre. Tilskottet gis i slike tilfeller
til eieren av huset.

Dersom det er større moderni
seringsarbeider som må utføres,
kan det i tilknytning til søknad om
statstilskott, også sØkes om lån til
utbedring av eldre boliger.

Utbedringstilskott gis til eldre,
ufØre og familier med liten be
talingsevne, herunder barnerike
familier. Selv om vedkommende
har mottatt en eller annen form for

støtte tidligere, behøver dette ikke
være til hinder for at vedkommende
kan få tilskott dersom det foreligger
et aktuelt behov.

Maksimumsbeløp som kan til-
deles en sØker er kr. 8.000,- og
søknaden skrives på fastsatte skje
maer. SØknadsfrist 20. mars 1979.

Søknadsskjemaer og andre opp
lysninger fås ved henvendelse til
husnemnda.

Småbåthavn.
Hommelvik Båteierforening som

har 80 medlemmer har søkt om
økonomisk støtte til sin virksomhet.
Foreningen arbeider med å gi riktig
og allsidig informasjon om sjø og
båt til alle aldersklasser.

Den største oppgaven foreningen
holder på med er planlegging av en
småbåthavn, og foreningen søker
derfor om støtte.

Formannskapet vedtok å bevilge
500 kroner.
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TINGLYSTE HJEMMELSOVERFØRINGER
4. KVARTAL 1978 Fra Hommelvik-revyen.

Her vil æ vårrå
Tidligere eier: Ny eier: Kjøpesum:

Av Harry NilssenOtto Kornelius Jan Otto Breivang 33.000
Breivang
Malvik kommune Geir 0. Johnsen 2.089 Her i «Vika» vil æ vårrå,

her i «Vika» levd’ n’far.BjØrn Hammer Ottar Kristiansen 11.220 Om du spør idag, i mårrå,

A/L Vikhammer Vannverk Malvik kommune 8.000 vil dufå det såmmå svar.

Do. Do. 4.000
Do. Do. 8.000 Ein gång prøvd’ æ på å rØmme

TorbjØm Vikhammermo Per Atle Hoff 12.000 bort frå Hommelvika—, mæn,
æ e’ dem som ailder glØmme,Do. Kate Elisabeth 7.800

Presthus Holm Og snart va’ æ her igjæn.

Do. Sture Reistad 4.000
Æ ha’ sett det mæst’ rå værden:

Jakob Noftlsæther Karen Haugan 140.000 Kina, U.S.A. og Rom.
Egil Hammer Hans Vilstrand 25. 100 Og det æfekk ut avfærden,
AsbjØrn Fjæran Arild Dahl 310.000 va’ at dem va’ trist og totn.
Nils Stubban Malvik kommune 28.786

Ein teng lærte æ på færden,Sverre B. Dreier Carsten Dreier 25.000
da æ planlaust dreiv omkring,

Petra Warmbo i uskifte datter Gerd Moen 68.978 at det bæste her i værden
etter Anders Warmbo + borett

e’ de kjente, nære ting.
Hildegunn KolstØ Yngvar KolstØ 74.500
A/S Meraker Brug Peter Schjetne 5. 160 Ofte ha’ æ hørt dæm skryta

Reidulf Moen Agnes Kvamseng 400.000 tå Malorca’s lonka vainn,
Tove Kvamseng mæn æ bade heilst i «Gryra»,

Alf Wiklund Arve Olav Wiklund 12.702 dere’ vatn for ein mainn.

Edvin Øren Kjell Sneisen 1.300
KjØbenhavn e’ noksa rØff da,Einar Sundsvold Jørgen RugelsjØen 420.000 rutsje-bana —, Tivoli.

Hans Leistad Martin DØrdal 9.350 Ingen reng mot Gammel-lØfta
Lucie Vikhammermo Olav Westrum 950 når det e’ blank-is vinters ti’.

Sigurd Aune Agnar Aamodt 125.000
Olaf 0. Venn sØnn Ola 0. Venn 28.ooo Frilufrsrestaurang ska’ væra

siste skrik a’ la Paris.Ola Frost Bjarne Roel 725.000
Vi har heile Jernban’-fjæra,

Malvik kommune Borghild Johansen 1.890 kor vi kainfå drekk og spis.
TorbjØm Vikhammermo Jan DØrdal 8.380
Hj.overf. fm avdØd Midt-Norge krets av V. 150.000 Og ein teng æ gjærne tolke’:
Margit Malvik Norsk Handikapforbund og Bygda har ein sterk natur.

Tr.heim og Nordenfjelske Og som bygda—, så og folke’,
Blindeforbund og til like kreatur.

Malvik kommune Jacob Sneisen Uten vederlag
V. 5.000 Vi kam mål’ oss med de fleste,

Jacob Sneisen Malvik kommune Gave Praktisk talt så har vi alt.
V. 5.000 Og kam regnes blaint de beste,

Svanhild Ronæss Martin Sandtrø 500 også internasjonalt.

Ingeborg Andersen Reidar Winum 60.000
TorbjØrn Winum + borett

Roar Selliseth Randi Brustad 415.000 ‘‘‘~-‘~

Arne Brustad
Arvid Falck Arne Falck 120.000 Revyen «En julikveld på Vik

hammerlØkktj» som ble framSverre Kindseth m.fl. Leif Kindseth 3.470
fØrt for fullt hus lØrdag 23. febr.TorbjØrn Vikhammermo Levin Svartås 1.900 framfØres pa nytt lørdag 10.

Borghild Krogen Harald Krogen Uten vederlag mars kl. 20 i Samfunnshuset på
V. 35.000 Vikhamar.

TorbjØrn Vikhammermo Helge Gravås 5.746 Malvik Blandakor.
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En jeger blir til.
3 harer i ett skudd.

— Min far, Martin Thorshaug,
var en ivrig jeger og jeg var vel ikke
mere enn lo-Il år da jeg begynte
å be om å få være med når han
skulle på jakt. Jeg fikk bli med noen
ganger, og det fØrte til at jeg med
tida ble en like ivrig jeger som far.

Noe gevær kunne jeg ikke få i den
første tida, dertil var jeg for liten,
men så lærte far meg å sette snurru
for at jeg også skulle få det å inter
essere meg for.

Oppe hos oss i Thorshaug, eller
ThorstjØnna som vi kalte det, var
det ikke noe stort skogareal som til
hørte gårdsbruket, men så lurte jeg
meg utenfor våre merker, og da ble
det i Meraker Brugs skoger jeg satte
snurruene mine.

En dag jeg gikk for å sjå om
snurruene var det kommet i en stor
tiur. Da syntes jeg at jeg ikke kunne
gå den vanlige vegen heim, for jeg
var redd jeg kunne møte noen som
ville spørre hvor jeg hadde fanget
tiuren.

Jeg tok en omveg om TjØnndalen
— og der traff jeg på ei jerpe. Den
var så spak og tam, og den flytta seg
bare noen 1~ meter mellom trærne
hver gang jeg forsøkte å komme inn
på den. Men nå hadde jeg fått blod
på tann!

Da jeg kom heim var jeg naturlig
vis stolt og kry av den tiuren jeg
kom med, men jeg begynte straks
å spørre far om å få låne geværet for
å skyte jerpa jeg hadde sett.

Nei, det kunne jeg ikke få, så
liten som jeg var, men det førte like
vel til at far skulle bli med og så
kunne jeg få låne geværet dersom vi
igjen fikk sjåjerpa.

Og ganske riktig. Vi traff jerpa i
nærheten av samme sted. Jeg fikk
overta gevæT~t, men det var ikke så
greit for meg å få sikte, for jerpa
flytta seg til stadighet, og jeg ville
være helt sikker før jeg skulle skyte

Jerpa flytta seg unna for unna, og
den kom tilslutt helt ned til vegen i
ThorstjØnndalen. Der satte den seg
på vegkanten. Jeg fikk da lagt an på
en grankvist og fyrte av — og jerpa
ble liggende. Dette var noe stort for
meg, for det var den første fugl jeg
skjøt.

Da vi gikk heim fikk jeg bære
geværet over den ene skuldra og i
den andre handa barjegjerpa — og
hadde vi truffet folk da så ville de
merket at det var en virkelig jeger
de hadde møtt.

Og ikke nok med det. I den tida
var det liten betaling å få for fugl
som ble solgt i Hommelvik, og så
ble far og en del andre enige om å
sende fugl til Oslo for der ble det
betalt bedre. Det kunne bli 10-20
øre mere for hver fugl, og det var
penger i den tida. Foruten far
husker jeg at Esten Brubakken og
Torvald Viken var med på forsen
delsen til CarI A. Jensens Viltforret
ning i Oslo. Jeg sendte også med
min fangst og kom på lista blant
virkelige jegere. Sverre Thorshaug:
I tiur og I jerpe, sto det. Det var
noe stort for meg, for jeg var bare
II år den gangen.

Når jeg nå tenker tilbake på far,
forundrer det meg hvor god han var
til å oppdage fugl i skogen. Mangen
gang kunne han sjå hodet på en fugl
i lyngen som det ikke var mulig for
megåfåøyepå.

Hvis det var noe spesielt som
foresto rakte han alltid høyre handa
i været, med tommelfingeren opp.
Det var tegn på at nå måtte vi være
varsam oggåforsiktig, og jeg gjorde
heller ikke mye støy når jeg så det
tegnet. Det var også mye annet han
lærte og forklarte meg når vi gikk på
jakt, og med tida kom det som jeg
lærte av far til å bli til stor nytte for
meg.

— Og første jaktturen din på
annet vilt. Hvordan foregikk den?

— Ja, det må bli den første
gangen jeg skulle skyte bare det.

Jeg hadde ikke lov til å gå med
gevær da heller, for jeg var bare
12 år. Far skulle gå ned til nabo-
gården, ned på Haugen som vi sa,
og så drev jeg på og spurte om jeg
fikk ta med geværet og bli med, for
jeg hadde sett hare nede på Thors
tjønnekra vi kalte, nede ved Karl
staden.

Jo, far laddet i ett skudd, og så
skulle jeg få være med. Vegen gikk
i skoglende og da vi kom ut av
skogen fikk vi sjå det satt en hare
borte på ekm, og den skulle jeg få
lov til å forsøke å skyte.

Det var ei stor grop mellom oss
og ekra, etter et gammelt grustak.
I gropa var det nokså mye vatn,
men jeg var så ivrig at jeg drog meg
på magen gjennom vatnet og bort til
kanten av ekra. Der la jeg meg til og
jeg gjorde meg mye umak for at det
skulle bli best mulig stilling for å
sikte, for det var det første viltetj.eg
skulle skyte — ja, jeg hadde da som
sagt skutt ei jerpe før.

Imidlertid kom det hoppende en
bare til ut på ekra, og den satte seg
nærmere. Så tenkte jeg at jeg måtte
skyte den som var nærmest, og
begynte å legge om og sikte på den.
Men så kom det ennå en bare til, så
to satt nære sammen og en nærmere
meg, slik at det ble som en spiss
eller plog.

Jeg siktet på den nærmeste og
trykket av. Det datt to harer og den
tredje fikk skadeskutt en bakfot og
hinket i veg så fort den kunne. Jeg
sprang ut på ekra for å få tak i den,
men selv om haren var skadeskutt
kom den seg over vegen og inn i
skogen på den andre sida og ble
borte for meg.

Jeg husker far lo godt. Slik
skyting hadde han ikke sett før, sa
han. Han hadde jaktet mye, men tre
harer i ett skudd, selv om det bare
ble to som ble liggende, hadde ikke
han greidd noen gang, sa han.

Dagen etter gikk jeg igjen den
samme vegen ned til ekra, og da
hadde jeg med elghunden vår.
Hunden sprang over ekra og inn i
skogen en tur, og om ikke lenge
kom den tilbake med en dau hare i
kjeften.

Jeg undersøkte haren, og da
visste det seg at den ene bakfoten
nesten var skutt av — så det ble
likevel tre harer med det ene skud
det mitt. K.N.

Sverre Thorshaug:

Q~n ~ammri jtçjn~ crinbrinçp~r
I.

Sverre Thor~iaug som ble født i Mostadmark for 78 år siden har fortalt
til Bygdebladet om en del av sine opplevelser fra han var liten gutt til han
ble en erfar€n jeger. Vi bringer her hans første artikkel.

den.
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Takk for in satsen!
Resultatet av kreftaksjonen
i Malvik 1978.

Kreftaksjonen i 1978 i Malvik gav
kr. 6.913,50 i inntekt til Landsfore
ningen mot Krefts arbeid. Det var
i alt vesentlig elever fra Hommelvik
barneskole som her i Malvik be
sØkte husstandene under aksjonen.

Motto for aksjonen var «Kreft
forskning for DIN skyld». Som i
tidligere år viser det seg at stadig
flere mennesker finner at kampen
mot kreft er viktig å støtte.

Mange foretrekker å gi sine bi
drag ved en slik personlig kontakt
som husstandsbesøk er. Men det er
også sikkert her i Malvik at mange
har benyttet den tilsendte postgiro
talongen. Derfor vil nok det sam
lede beløp bli langt høyere enn
medlemsvervingsaksjonen viser.

Aksjonskomitéen i Malvik vil på
vegne av Landsforeningen Mot
Kreft rette en helhjertet takk til alle
som har vært med på å støtte
kampen mot en av våre alvorligste
folkesykdommer — kreft.

Hjertelig takk!

For Aksjcnskomitéen i Malvik
THORLEIF BRATVOLD

Snøbrøyting
De kommunale brøytemannskap

ene blir til stadighet hindret av at
biler står parkert langs vegene og på
snuplassene. Dette vanskeliggjør
brØytingen meget, og vi henstiller til
folk å parkere bilene slik at de ikke
er til hinder for snØbrøytingen.

I Trafikkreglenes § 17 står det
også at det er forbudt å stanse eller
parkere slik at det er til hinder for
snØbrØyting.

En gjØr oppmerksom på at bort
tauing kan kje, og da på bileierens
bekostning.

Samtidig vil vi henstille om at de
oppsatte brØytestikker langs vegene
får stå i fred. Vi har henstilt om
dette tidligere, men med dårlig
resultat. I uvær er disse stikkene
ofte det eneste som markerer hvor
vegen går, og da kan en selv tenke
seg hva som kan skje dersom de er
borte.

Kommuneingeniøren.

Hommelvik l.L. til
Holmenkollstafetten

Friidrettsavdelingen i Hommel
vik I.L. har planer om å stille et
seniorlag til årets Holmenkollstafett
den 13. mai. Laget skal bygges opp
omkring en kjerne på 4—5 gode
mellom/langdistanselØpere. Pr. idag
mangler vi 2—3 lØpere på en del
lette (eller tyngre) etapper og vi vil
gjerne komme i kontakt med folk
som er interessert i å prØve seg. Vi
trener ute hver mandag kl. 18.00 og
inne hver fredag kl. 19.00. Trenings
program vil bli utarbeidet.

Vi skal stille i kl. III sammen med
flere hundre andre lag og har ingen
ambisjoner om å vinne, men målet
er klart: Vi vil delta. «Vårens
vakreste eventyr» er en opplevelse
for alle som er med, og vi vil prøve

å lage en fin ramme om turen, slik at
vi får oppleve andre ting enn bare
selve lØpingen.

En nyhet av aret er Nygaards
voldstafetten, som skal gå 4. juni,
2. pinsedag. Det er en stafett på 14
etapper som går i traséen til Ny
gaardsvoldløpet. Foreløpig har vi
tenkt å satse på trØnderske lag, men
også bedriftslag kan starte, og hva
med grendalag i kommunen? Det
kunne være et fint mål å trene fram
mot. Foreløpig blir det bare en
klasse for aktive og en for bedrifter,
men dette kan utvides senere. Dette
vil bli en slags trØndersk Holmen
kollstafett, med klatre-, utfor-,
berg- og dalbane, lange- og korte
etapper. I fØrste omgang vil vi ut
fordre Malvik 1.L. til å prøve seg
mot Hommelviks løpere.

H.I.L. Friidrettsavd.

MALVIK KOMMUNE
Reguleringsendring

Malvik bygningsråd har i møte 8/2-79 behandlet regulerings
endring for den regulerte del av Saksvik nedre, gnr. 2, bnr. 194.
Bygningsrådet vedtok den del av reguleringsendringen som gjel
der omregulering fra friområde til industriformål, men fant ikke
å kunne vedta omreguleringen fra friområde til boligformål.
Reguleringsendringen omfatter eksisterende friområde i Sigurd
Slembes veg.
Reguleringsendringen er utlagt til offentlig ettersyn ved Trondos
avd. Hundhamaren og teknisk kontor, 1-lommelvik i 3 uker.
Eventuelle merknader må være innkommet skriftlig til Malvik
bygningsråd senest 3 uker fra d.d.

Malvik bygningsrad.

M LVIK KOMMUNE
Reguleringsendring

Malvik bygningsråd har i møte 8/2-79 vedtatt forslag til regu
leringsendring for Modalen.
Reguleringsendringen omfatter del av gnr. 49. bnr. 2, Moen i
Modalen.
Reguleringsendringen er utlagt til offentlig ettersyn ved teknisk
kontor, Hommelvik i 3 uker.
Eventuelle merknader må være innkommet skriftlig til
Malvik bygningsrad senest 3 uker fra d.d.

Malvik bygningsrad.
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Idrettshall i Malvik?
Etter brev fra Trondheim hånd

ballkrets til Malvik I.L. og Hom
melvik I.L. ser det ut til at det blir
slutt på mulighetene for leie av hall
til trening og kamper i Trondheim
kommune. Konsekvensene av dette
er helt klare: Det betyr slutten på
det brede aktivitetstilbud som hånd-
ballen er i Malvik kommune, med
17 lag pameldt i serien. Kanskje vil
en 2-3 lag overleve, men det er også
alt. Håndball er den idrett som
aktiviserer flest jenter, og dersom
disse skulle miste sitt tilbud, er det
meget sØrgelig. En annen sak er at
gymnastikksalene i kommunen er
fullstendig sprengt. Konklusjonen
på dette er at vi trenger en ny
idrettshall straks — og med straks
mener jeg i 1979.

En hall vil også skape muligheter
for andre aktiviteter. Fotball,
volleyball, basketball, friidrett,
turn, handicapidrett og bedrifts
idrett vil få et skikkelig tilbud, og
det er ingen tvil om at hallen vil
være besatt alle timer.

At Malvik 1.L. ikke vil gå inn for
en hall fØr deres sentraliserings
anlegg er ferdig, må tas med en
klype salt. Et anlegg hvor tomta
ennå ikke er bestemt ma vel ligge
svært langt inn i framtida. Det
samme gjelder kommunens tanker
om hall i forbindelse med videre
gående skole. Det er nå hallen
trengs — det er nå anstrengelsene
må settes inn for å opprettholde og
forbedre aktivitetstilbudet til byg
das befolkning. En kan ikke la lang
siktige planer stenge for de akutte
behov.

En plasthall, ferdig oppsatt, lig
ger i en prisklasse mellom 600.000
kroner og 1,3 mill. kroner, et tall
som umiddelbart synes høyt, men
som, når man tenker på hva det vil
gi, egentlig er billig, spesielt i denne
tid, med så mye snakk om helse-
forebyggende tiltak.

Bjørn Terje Spets.

HundekjØring er etter hvert blitt
en meget populær sportsgren. Del
takelsen har Øket sterkt i de siste
arene og det arrangeres lØp rundt
omkring i landet nesten hver helg.

Bildet viser Cito som er ekte
Vikagutt og han har ikke vært til å
stoppe i vinter. Hittil er det blitt sju
fØrsteplasser, derav Norgesmester
skap over 15km. enspann og nå sist
N.M. over 10 km. hvor det også ble
kongepokal.

Cito som er er’ 3 ar gammel
vorsterh, trenes og kjøres av Inger
Egeland, Trondheim.

Hunden eies og er oppdrettet av
Arne og Liv Berit Lundberg, Hom
melvik.

L. AA.

KINOBESØKET 11978
I 1978 var kinobesØket på Vik

hamar Kino 3319 voksne og 2301
barn, til sammen 5620.

I Hommelvik var besøket etter at
kinoen var stengt en tid for opp
pussing 1789 voksne og 2427 barn,
til sammen 4216.

De best besøkte filmene var for
voksne: King Kong, Dracula søker
blodgiver, Flatfoot slår til, 20.000
blåst og Diamanter varer evig.

Av filmer tillatt for barn var disse
best besøkt: Emil og grisungen,
Olsenbandenog Data-Harry, Olsen
banden for full musikk, Pippi Lang
strømpe og Mormor og de 8 ungene.

MALVIK AOF.
Lampeskjermkurs starter på
Ungdomsskolen 12. mars kl. 18.
Sykurs begynner på Ungdoms
skolen 13. mars kl. 18.
Vi Ønsker flere påmeldinger til
fØlgende kurs:

Anlegg og stell av hager.
Fotokurs. Fugler i
Trøndelag.
Engelsk trinn II starter
6. mars!

Påmelding over
tif. 78222, Ella Persson —

tlf. 78336, Emmy Kringhaug,
tlf. 78303 Johan Fjeseth

skriftlig eller muntlig til Edvind
Leirvik, Hommelvik og Sverre
Kristiansen, Vikhamar.

Noe til hund *******************

JERVFJELLRENNET
Vinterens store turlØp fra Ivermoen over Jervfjellet til Sneis
haugen arrangeres søndag den 11. mars.
Løpet er 17 km. ogdet utdeles bronsemerke for I. gang, sØlv-
merke for 3. gang og gullmerke for 6. gangs deltakelse.
Premieutdeling og restaurant i Samfunnshuset på Sneishaugan.

ArrangØrer:
Hcinmelvik Idrettslag. Mostadmark Idrettslag.

PAPIRIN NSAM LING
Malvik Musikkorps vil i likhet med tidligere år foreta papirinn
samling. Innsamlngen vil foregå i månedsskiftet mai/juni.
Vi henstiller til alle husstander i Ytre Malvik om å samle mest
mulig papir. På forhand takk!

ÅRSMØTE
Jern- og Metallarbeidernes
Forening, avdeling 28 Hommel
vik, holder årsmøte i Folkets
Hus, 2. etasje 2. mars kl. 19.
Styret møte kl. 18.
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Nytt forsamlingslokale i Muruvik
Innviet med flere dagers feiring

Endelig har også vii Muruvik fått
en plass å være. Det lenge omtalte
og etterlengtede «grendahuset» ble
offisielt åpnet onsdag 31 / 1-1979.

Byggekomitéen inviterte denne
kvelden til innvielsesfest for dug
nadsgjengen og «huset» ble over
levert Muruvik Veis formann.

Tanken med å få til et forsam
lingslokale for befolkningen i Muru
vik er gammel. All forenings- og
Iagsvirksomhet har i alle år lidd
under det at vi har vært nødt til å
dra ut av bygda for å avholde våre
arrangement.

Begeistnngen var derfor stor når
det lyktes styret for velforeningen
å få leid kjelierlageret hos Trondos’
avdeling i Muruvik.

Etter at de nødvendige planer var
utarbeidet, møtte vi stor velvilje
hos de bevilgende myndigheter og
til tross for et betydelig gap mellom
vårt kostnadsoverslag og de bevil
gede beløp, besluttet vi å sette
i gang.

Arbeidet tok til 16/1-1978. I
starten var det riktignok enkelte
som med god grunn så litt mørkt på
om det i det hele tatt gikk an å få til
noe brukbart ut av lokalene slik de
var.

Men heldigvis, interessen og opp
slutningen omkring våre dugnader
var enorm, og arbeidet skred fram
nesten fortere enn vi rakk å få tak i
de nØdvenige materialer.

Etter en hektisk byggetid på
knappe 2 måneder kunne altså
byggekomitéen overlevere «huset»
til eier og bruker, velforeningen i
bygda.

Det «huset» som byggekomitéen
kunne overlevere var et fullisolert
og smakfullt innredet møtelokale
for 40-50 personer, moderne utstyrt
anretningskjøkken, romslig for-
gang/garderobe og toalett/vaske
rom.

Vi i Muruvika var så ubeskjedne
at vi markerte denne for oss så store
begivenhet, med en skikkelig flere-
dagers feiring.

Dagen etter «åpningshØytidelig

ningen Gerh. Gaaso.
heten» var samtlige pensjonister i
bygda invitert til en real hygge-
stund. Tredje dagen hadde vi «åpent
hus» hvor samtlige interesserte
hadde adgang til å beskue lokalet
samt å ffi en enkel servering.

Samtlige arrangement hadde stor
tilslutning og bygdafolket uttrykte
tilfredshet med tiltaket og var glade
over at de kunne si at de var «med-
eiere» i et giendahus.

Siden er feiringen fortsatt ved at
kommunestyret holdt sitt februar
mØte i lokalet og bridgeklubben i
bygda har gjennomført en vellykket
turnering for sine medlemmer.

FØrst etter at lokalet ble ferdig,
forsto vi egentlig hvor stort savn et
slik lokale har vært. Det er nå i bruk
nesten hverdag. Styret for vel-fore
ningen har med utgangspunkt i
lokalet, satt i gang tre grupper!
klubber for barn og ungdom, hvor
det er forsøkt å få i stand tiltak for
alle alderstnnn.

I tillegg vil det bli arrangert jevn
lige hyggetreff for pensjonistene.

I forbindelse med ombygningen
har byggekomitéen og vel-forenin
ge blitt mØtt med stor velvilje av

bygdas folk, både i form av praktisk
bistand og gaver. Vi har fått så mye
i pengegaver og gjenstander til for
samlingslokaler at vi med dette har
klart å f~ ferdig lokalet slik det står
i dag, for nesten de allerede bevil
gede midler fra det offentlige. Vi vil
derfor nok en gang få benytte denne
anledningen til å takke alle bidrags
ytere for den hjelp vi har fått, sam
tidig som vi ønsker dere tillykke
med grendahuset.

Styret.
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John Eidem overleverer offisielt Grendahuset til formannen i Velfore

VANNSPARING
YTRE MALVIK

Vi henstiller til våre abonnenter
som er tilknyttet Vikhamar
Kommunale Vannverk om å
redusere sitt vannforbruk til det
minimale. Årsaken til dette er at
tilsiget til vannkilden er betyde
lig redusert p.g.a. den lange
kuldeperioden.
Henstillingen gjelder til bebyg
gelsen fra Sjølyst til Midt
sandan.

Kommuneingeniøren.
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Hommelvik Sykepleieforening 75 år
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En del av sykepleieforeningens medlemmer i de første år på et besøk i Mostadmark.
1. rekke fra venstre: Gunhild Hansen, Gurine Jøsaas, Albertine Sollihaug, jordmor Alida Mastad, lngeborg
Bjerkan, fru Warloe? — 2. rekke fra venstre: Mathilde Jakobsen, Ingeborg Hulaas, Bergitte Wahl, søster Olava,
lngeborg Anna Eggen. — 3. rekke fra venstre: Anna DahI, Martha Nilsen, Anna Gjeving, lngeborg Melby, fru
sogneprest Nordtømme.

Hommelvik Sykepleieforening kan i år feire 75-årsjubileum. Sykepleieforeningen ble stiftet 28. mars 1904 etter
opptakt av daværende sokneprest Rasmus NordtØmme som var den første sokneprest i Malvik etter at Malvik
soknekall ble utskilt fra Strinda. Sykepleieforeningens første formann ble Tora Solli.
Foreningen som i alle år har utført et stort arbeid i sykepleiens tjeneste inntil denne virksomhet for få år siden
ble overtatt av kommunen vil avslutte virksomheten med sin jubileumsfest i Losjelokalet i Hommelvik torsdag
29. mars. Alle sykepleiens medlemmer i Muruvik, Mostadmark og Hommelvik blir innbudt, og liste for å tegne
seg til avslutningsfesten er utlagt i Trondos fruktavdeling og blir inndratt lørdag 24. mars.
Vi skal seinere bringe en utfØrlig beretning over sykepleieforeningens virksomhet gjennom 75 år.

VIKAR SOM
RENGJ0RINGSASSISTENT

Malvik Kommune søker fast vikar
som rengjØrir~sassistent ved
sommer/vinterferier og sykdom
m.v.

VIKARIAT SOM HUSMORVIKAR

Arbeidssted Herredshus og Helse-
senter.
Ved sykdom må vikaren regne med
utkalling på dagen.
LØnn etter standardtidsystem og
gjeldende tariff, lØnnstrinn 05—12,
kr. 23,52 til kr. 30,02 pr. time.
Søknad sendes Malvik Formann
skap innen 15. mars 1979.

er ledig for tiltredelse snarest mulig. Vikariatet går fram til
I. mars 1980. Utdanning fra husmorvikarskole er en fordel.
Stillingen avlØnnes i l.tr. 5—13, kr. 48.930 — kr. 65.517, etter
utdannelse og praksis. Husmorpraksis godkjennes som ansienni
tet. Ansiennitetskrav må framsettes i søknaden. Vanlige kommu
nale ansettelsesvilkår. Det er nødvendig å disponere egen bil.
GodtgjØrelse etter kommunenes reiseregulativ.
Helseattest av ny dato framlegges fØr tiltredelse.
Videre opplysninger: Sosialsjefen, tlf. 78303.

Søknad med vitnemål og attester stiles til Malvik Formannskap,
og sendes Sosialkontoret innen 15. mars 1979.
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Pensjonist med hobby
Pensjonert postmester Torleif Sneisen er 68 år og han har i mange år hatt sin hobby. Utallige er de fodsels
dags-, jubileums- og bryllupssanger han har skrevet, men mest kjent er han som revyforfatter.
Hommelvik-revyene har hatt sine innslag fra Sneisens penn, og der er det blitt servert mangt et «gullkorn».
Vi skal her ta med et par vers av visene hans.
Da Muruvik skulle få oljehavn fikk vi «Tanker rundt oljen» til melodi urmakeren fra Tavedestrand:

De får det kjempefint i Muruvika
det legges oljerør til alle hus
og olje serru, kan en lett bli rik a’
ja leve livet sitt i sus og dus.
Ja, der blir tider, riktig florisante,
og mangen fattiglaup av håp har streif
som enearving til en grunnrik tante,
men helst som svigersønnen til han Leif.

Reguleringsplaner har det vært forskjellige oppfatninger av i kommunen. Det var det også under en tidligere
herredsteknker, som i denne visa til melodi Mandalay:

Nå skal planen om en autostrada få sin løsning snart,
alt har for vært bara svada, ja da, det er ganske klart.
I fra Vika opp til Smuttu og i sirkel derfra opp
til en restaurant med skjenkerett på Stavsjofjellets topp
skal den gå den nye veg, over hauger, homp og hei.
Når æ biler forbi damman, skal æ vinke ned til deg.
Og når siden hun og jeg kjem tebake litt på snei
trur æ vegen må betegnes som den Ressels-fulle veg. K.N.
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MALVI K KOMM. KlNOER Redigert av Harald Byberg

Vikhamar

Horn melvik

Kl. 18.00

7 ar.

11.3

14.3

Arkeologer er så heldige at de under utgraving finner Aleksan
der den Store’s gullhjelm. Dagen etter er den forsvunnet, men
skurkene blir straks funnet og fengslet. Gullhjelmen er imidler
tid fortsatt vekk, og det viser seg at ~sjefen~ for skurkene fort
satt er på frifot. Han antas å vite hvor gullhjelmen befinner seg,
og jakten på ham begynner. En mistenkt blir funnet, men han
later til å være uskyldig. Han overtales til å gå i fengsel med de
andre, og da skurkene får se ~sjefen~ sin, går de hardt på ham og
beskylder ham for å drive dobbeltspill. Gjengen unnslipper fra
fengslet og drar til Moskva, der mystenet endelig finner sin
løsning

SOVEXPORTFILM - FARGER

LYKKENS ~?I~:
GENTLEMEN
YVENGI L.EONOV IWUPO~flI~~

LYKKENS3~4~
GENTLEMEN ~

BIGFOOT — er en blanding av Himalayas ~avskyelige snØmann’~ og
~filmverdenens King Kong, et over tre meter høyt, håret vesen som

,~. etterlater seg Ibtavtrykk i de store skogområdene i det vestlige USA.
7/ (I,~ .~ ~‘ \. Så mange mennesker har sétt Bigfoot i de senere år at det har utviklet

/ 4~, seg den rene Bigfoot-feberen i USA. BrØlene fra den er tilogmed spilt

inn på grammofonplate. Bigfoot er blitt beskrevet slik: En apelignende
- fremtoning 2,4—3,6 meter hØy med en vekt på ca. 500 kilo, dekket med

langt sort/brunt hår bortsett fra ansiktet. Fotavtrykkene skal ha vært
~ ~ .‘~ opptil 60 cm lange. Vesenet er meget raskt og kraftfullt. Den ameri

~ kanske hær, ved Major Fred Shirley, erklærte at de hadde besluttet
å erkjenne offisielt at Bigfoot eksisterer.
I filmen uhyret fra Black Lake mØter vi antropologistudentene Pahoo

.7 ~ ..~. og Rives på ~i til Louisiana for å undersøke omstendighetene rundt

Uh et f ra det som hal~ skjedd i omegnen av Oil City, der Bigfoot uhyret er påståttsett. Ved ank~sten blir de møtt av innesluttede innbyggere, og en lite

Black Lake imØtekommende sheriff, som helst så at de pakket sakene og dro hjem

JAcK igjen. Etter å l~ fått kontakt med sumpjegeren Joe Canton (Jack Elam)• U • flflIS blir det fart i ~kene og våre venner står plutselig ansikt til ansikt med

~LAM Taylor Fimple det hårete uhyret fra Black Lake.

O De vurderft alle mulighe~-
~l~?~lalLIJ~l

C•~•’P•flV så gjorde de det umulige.

11.3

14.3

Vikhamar

Hommelvik

Kl. 20.00

16 ar.

c

En lØve er rØmt fra sirkus og alarmen går. Hæren innkalles
Vikhamar 18.3 og har ordre ~n å skyte lØven. Ingen aner at Andrew og hans 1.0VEI ~

venner Belinda og Robert har gjemt lØven i en stall.
Hommelvik 21.3 Robert drar avsted for å varsle sirkus-eierne, mens Andrew

og Belinda skal passe på. Robert vender tilbake med lastebil ~LS ~
Kl. 18.00 og bur fra sirkuset. Han finner Andrew stående foran sol

datenes geværmunninger for å hindre at lØven blir skutt.
5 ar. Løven kommer trygt inn i buret, og barna gratuleres med FORL~NG ~FF ~

sin tapre innsats.

SeiDrL~’
.. I I’

Vikhamar 18.3 I I
Hommelvik 21.3

Kl. 20.00

16 år.


